
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 12. januar 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 143
Vil ministeren redegøre for, om det er i overensstemmelse med gældende regler at 
modtage midler fra Statens Kunstfond, når pengene ikke går til kunst, men valgstøtte?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Skaarup@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Christian Schmidt
formand

1/1

Offentligt
KUU Alm.del - Spørgsmål 143

Kulturudvalget  2021-22


